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В статье освещаются этапы формирования гражданского законодательства России в условиях сословного 
общественного строя. Авторы делают вывод о том, что по мере развития феодализма в нашей стране получила 
закрепление и распространение в правовых нормах дифференциация регулирования гражданского законода-
тельства в зависимости от принадлежности субъектов правоотношений к боярам, белому духовенству, купцам, 
свободным крестьянам, общинникам и ремесленникам.
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The article highlights the stages of the formation of the civil legislation of Russia in the conditions of the class 
social order. The authors conclude that as feudalism developed in Russia, the legal norms differentiating the opera-
tion of civil legislation, depending on the ownership of the subjects of legal relations to the boyars, the white clergy, 
merchants, free peasants, community members and artisans, were consolidated and disseminated.
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